

>> PRESS RELEASE >>

Access Capital Partners announces Strategic Partnership with Bankinter Investment and Governance Evolution

Paris, 27 March 2026 – Access Capital Partners, a leading European private assets manager, and Bankinter Investment, the alternative asset management and investment platform of Bankinter Group, today announced the signing of a strategic partnership aimed at expanding access to private market investment solutions for institutional and private investors. This partnership reinforces a relationship started in 2019 which saw Bankinter Investment becoming a major partner and client of Access Capital Partners, contributing more than €700 million to the firm's assets under management.

This partnership is announced against a backdrop of heightened geopolitical uncertainty and evolving conditions across private markets. In this context, Access Capital Partners continues to promote investment strategies focused on attractive risk adjusted returns and resilience to cycles, notably through low-volatility infrastructure investments and access to European small cap private equity characterized by conservative leverage.

As part of this strategic partnership, and in connection with the evolution of Access Capital Partners' shareholding structure, Alantra who became a shareholder in 2019, has agreed to sell its entire stake in Access Capital Partners to Bankinter Investment, alongside Dominique Peninon, a co-Founder of the firm, who will also sell his remaining shareholding. These transactions mark an important milestone in the continued development of Access Capital Partners.

In parallel, Access Capital Partners announced a governance transition designed to support the next phase of its growth. Agnès Nahum and Philippe Poggioli, both Founding Partners will be appointed Co-Executive Chairwoman and Executive Chairman of the Board, reinforcing continuity of leadership and long-term strategic alignment. They will continue to jointly hold a majority of the voting rights, ensuring the firm's operational independence.

Furthermore, four existing Partners, Pierre Abrial, Alexandre Delos, Manish Pandey and Aymeric Paul with longstanding tenure within the firm, will be promoted to Managing Partners, effective 1 January 2027, reflecting Access Capital Partners' commitment to internal succession planning, partnership culture and talent development. In addition to the Founding Partners, 13 Partners are also shareholders of the firm.

Access Capital Partners and Bankinter Investment will combine their respective expertise in private assets management and investment distribution to develop and offer tailored solutions addressing the growing demand for exposure to European private markets.

The collaboration reflects a shared ambition to deliver robust, long-term investment solutions adapted to an environment where risk management and asset selection are increasingly critical. Bankinter Investment expects to support Access Capital Partners through direct fund commitments or indirectly through funds under management or the distribution of products to clients.



Access Capital Partners brings 28 years of experience in European private assets, with established capabilities across buy-outs and infrastructure. Bankinter Investment contributes its strong leading platform in Spain and Portugal, deep client relationships and recognised expertise in investment solutions for institutional, high-net-worth clients, and recently for retail clients as well.

The partnership and the associated governance evolution underscore Access Capital Partners' commitment to management independence, disciplined investment strategies and high standards of transparency and client alignment.

"In an environment marked by geopolitical unrest and shifting risk dynamics, this partnership and governance evolution reinforce our strategic focus on resilient asset classes and prudent investment approaches. They position Access Capital Partners to continue delivering long-term value to our investors with the support of a high-quality partner. On this occasion, we also want to salute 28 years of true partnership and friendship with Dominique Peninon who has been essential in the creation and development of the firm." said Agnès Nahum and Philippe Poggioli.

"By deepening our partnership with Access Capital Partners, we aim to strengthen our private markets offering with a broader European scope and strategies that emphasize robustness, selectivity and long-term value creation." said Íñigo Guerra Azcona, CEO of Bankinter Investment.

About Access Capital Partners

Access Capital Partners is an independent European private assets manager specializing in buy-outs and infrastructure. Established in 1998, the firm invests across Western Europe on behalf of institutional investors and private clients, offering a range of fund and customized investment solutions, with total capital raised since inception in excess of €15 billion.

About Bankinter Investment

Bankinter Investment is the alternative investments asset management arm of Bankinter Group, one of Spain's leading financial institutions. The platform provides investment solutions across asset classes for institutional, professional and private clients, with a strong focus on innovation, transparency and client service.

Bankinter Investment started operating in the alternative investments sector in 2016. Since then, the company has successfully launched 31 investment funds, with a diversified strategy across 11 sectors and 14 countries. The capital committed by its more than 15,000 investors exceeds €5.3 billion, which, including project financing, currently represents a portfolio of assets under management of more than €7.8 billion.

Completion of the transaction is subject to the satisfaction of customary closing conditions, including the receipt of required regulatory approvals from the relevant financial services authorities. Specifically, it is contingent upon clearances from the French Autorité des marchés financiers (AMF), the UK Financial Conduct Authority (FCA), the Guernsey Financial Services Commission (GFSC), and the Finnish Financial Supervisory Authority (FIN-FSA).

>> COMMUNIQUÉ DE PRESSE >>

Access Capital Partners annonce un partenariat stratégique avec Bankinter Investment et une évolution de sa gouvernance

Paris, le 27 mars 2026 – Access Capital Partners, un des leaders européens du non coté, et Bankinter Investment, la plateforme de gestion d'actifs et d'investissements alternatifs de Bankinter Group, annoncent aujourd'hui la signature d'un partenariat stratégique visant à élargir l'accès aux opportunités d'investissement en non coté, tant pour les investisseurs institutionnels que pour les particuliers. Ce partenariat vient renforcer une relation de long terme initiée en 2019 lorsque Bankinter Investment est devenu un partenaire clé et un client important d'Access Capital Partners, contribuant à hauteur de plus de 700m€ aux actifs sous gestion de la société.

Ce rapprochement intervient dans un environnement marqué par des incertitudes géopolitiques et par une évolution des dynamiques de marché dans le non coté. Dans ce contexte, Access Capital Partners entend consolider sa position dans ses deux piliers d'investissement, le buy-out small cap et l'infrastructure en Europe, tous deux axés sur un couple rendement/risque attractif et des performances résilientes à travers les cycles.

Dans le cadre de ce partenariat, et en lien avec l'évolution de la structure actionnariale d'Access Capital Partners, Alantra, actionnaire minoritaire depuis 2019, vend la totalité de ses parts de la société de gestion à Bankinter Investment. Dominique Peninon, co-fondateur de la société, cède également ses actions. Ces opérations marquent une étape importante dans le développement d'Access Capital Partners.

Parallèlement, Access Capital Partners entreprend une transition de sa gouvernance pour accompagner les prochaines étapes de sa croissance. Agnès Nahum et Philippe Poggioli, Partners fondateurs, deviennent respectivement co-Présidente et co-Président Exécutifs, consolidant ainsi leur alignement stratégique à long terme. Tous deux conservent la majorité des droits de vote, et la société maintient son indépendance opérationnelle.

En outre, quatre Partners, Pierre Abrial, Alexandre Delos, Manish Pandey et Aymeric Paul, bénéficiant d'une grande ancienneté au sein de la société, seront promus Managing Partners au 1^{er} janvier 2027. Cette évolution témoigne de la volonté de la société à enclencher une succession en interne, et de son attachement à la culture d'équipe et au développement des talents. En plus des Partners fondateurs, treize Partners sont actionnaires de la société.

Access Capital Partners et Bankinter Investment mettent en commun leur expertise respective en gestion et distribution d'actifs non cotés afin de diversifier et d'élargir l'offre de stratégies d'investissement, et répondre à la demande croissante des investisseurs pour les actifs non cotés en Europe.

Cette collaboration traduit une ambition commune de proposer des solutions d'investissement solides et pérennes, adaptées à un environnement où la gestion des risques et la sélection d'actifs deviennent des enjeux de plus en plus cruciaux. Bankinter Investment prévoit de soutenir Access Capital Partners soit par des engagements directs dans des fonds, soit indirectement, via ses fonds en gestion ou la distribution auprès de sa clientèle.

Access Capital Partners apporte 28 ans d'expérience en gestion d'actifs non cotés en Europe, avec une stratégie d'investissement axée sur le buy-out small cap et les infrastructures. Bankinter Investment contribue significativement par une présence de premier rang en Espagne et au Portugal, des relations clients solides et durables, et une expertise reconnue en solutions d'investissement pour clients institutionnels, clients privés et plus récemment pour le grand public.

Ce partenariat et l'évolution de la gouvernance témoignent de l'engagement d'Access Capital Partners en faveur de l'indépendance de gestion, de stratégies d'investissement rigoureuses et de standard élevés de transparence et d'alignement client.

« Dans un contexte marqué par des tensions géopolitiques et une dynamique des risques en constante évolution, ce partenariat et cette évolution de la gouvernance renforcent notre orientation stratégique vers des classes d'actifs résilientes et des approches d'investissement prudentes. Ils permettent à la société de gestion de continuer à créer de la valeur à long terme pour nos investisseurs avec le soutien d'un partenaire de grande qualité. A cette occasion, nous tenons à saluer 28 années de collaboration étroite et d'amitié avec Dominique Peninon qui a co-fondé la société et joué un rôle déterminant dans son développement. » déclarent Agnès Nahum et Philippe Poggioli.

« En approfondissant notre partenariat avec Access Capital Partners, nous visons à renforcer notre offre en non coté en élargissant notre périmètre européen et en privilégiant des stratégies axées sur la sélectivité et la création de valeur à long terme. » déclare Íñigo Guerra Azcona, CEO de Bankinter Investment.

A propos d'Access Capital Partners

Access Capital Partners, fondée fin 1998, est un gérant européen indépendant de fonds de capital transmission small cap et d'infrastructure. La société investit en Europe de l'Ouest pour le compte d'investisseurs institutionnels et privés, à travers des fonds collectifs et des solutions de mandat sur mesure. La société compte 15 milliards € de capitaux historiquement levés.

A propos de Bankinter Investment

Bankinter Investment est la branche de gestion d'actifs alternatifs de Bankinter Group, l'une des principales institutions financières en Espagne. La plateforme propose des solutions d'investissement couvrant plusieurs classes d'actifs pour une clientèle institutionnelle, professionnelle et privée, avec un fort accent sur l'innovation, la transparence et la qualité du service. Bankinter Investment a débuté ses activités dans le secteur des investissements alternatifs en 2016. Depuis, la société a lancé avec succès 31 fonds d'investissement, s'appuyant sur une stratégie diversifiée couvrant 11 secteurs et 14 pays. Le capital engagé par plus de 15 000 investisseurs dépasse 5,3 milliards d'euros, ce qui représente — financement de projets inclus — un portefeuille d'actifs sous gestion supérieur à 7,8 milliards €.

La clôture de la transaction est soumise à la satisfaction de conditions, notamment l'obtention des approbations réglementaires requises auprès des autorités compétentes et notamment à l'obtention des autorisations de l'Autorité des Marchés Financiers (AMF), de la Financial Conduct Authority (FCA), de la Guernsey Financial Services Commission (GFSC) et de la Financial Supervisory Authority (FIN-FSA).

CONTACT ACCESS CAPITAL PARTNERS

MANAGING PARTNERS

Agnès Nahum agnes.nahum@accesscp.com

Philippe Poggioli philippe.poggioli@accesscp.com

PARTNER, INVESTOR RELATIONS & COMMUNICATION

Cécile Croissant ccroissant@accesscp.com

☎ **+33 (0) 1 56 43 61 00**